

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 銀獎 Silver Award

中小企界別 — 建造業、製造業及工業服務  
SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services



綠芝園投資有限公司  
Farm66 Investment Limited

綠芝園投資有限公司積極將可持續發展概念融入室內農業。透過使用先進技術，於種植期間減少用水量和耗電量。公司同時亦致力為本地社區提供健康、無化學劑的蔬菜，並透過教育和企業活動向市民推廣環保意識。

Farm66 Investment Limited actively integrates the concept of sustainable development into indoor agricultural farming. Through application of advanced technology, water and electricity consumption are reduced during the planting process. The Company is also dedicated in supplying healthy and chemicals-free vegetables to the local communities as well as promoting environmental awareness to the public through educational and corporate events.



透過應用波長技術，提供調較至與相關物種最佳吸收率配合的指定波長光譜，減少能量消耗並提高生產效率。

Reducing energy consumption and enhancing efficiency in production through application of wavelength technology to provide light spectrum of designated wavelength that matches the optimal absorption rate of relevant species.



為避免浪費食物，在公司的自動販賣機為即將到期的蔬菜提供折扣優惠，同時透過電話應用程式通知顧客有關優惠。

Avoiding food wastage by offering discount on vegetables that are soon to expire at the Company's vending machines and sending notifications about the discount to customers through the mobile application.



鼓勵公司的零售夥伴在銷售產品時減少包裝，並要求承辦商在運送貨品和日常營運時使用可重用的袋子。

Encouraging the Company's retail partners to reduce packaging when selling their products and requiring the contractor to use reusable bags for product delivery and daily operations.